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HRVATSKI ORIJENTACIJSKI SAVEZ 

CROATIAN ORIENTEERING FEDERATION 
Ribnjak 2, 10 000 Zagreb,  Hrvatska 

mb: 02053101 ž.r. 2340009-1110278715 oib: 92829674347 

 
 

73. sjednica Izvršnog odbora 
 

Z A P I S N I K 
 

Sjednica je održana u srijedu 13. lipnja 2018. godine u Zagrebu, Ribnjak 2, 

s početkom u 18:00 sati. 

 

Prisutni 
Članovi Izvršnog odbora: 

1. Tomislav Kaniški, dopredsjednik Saveza 
2. Damir Gobec, član Izvršnog odbora Saveza 

3. Mario Štambuk, član Izvršnog odbora Saveza 
4. Ivo Tišljar, član Izvršnog odbora Saveza 

5. Ivan Šeperić-Grdiša, član Izvršnog odbora Saveza 

 
Konstatira se da na početku 73. sjednice IO-a, dana 13. lipnja 2018. 

godine prisustvuju 5 članova s pravom glasa od 7, što je dovoljno 
za donošenje pravovaljanih odluka. 

 
 

Predložen je sljedeći dnevni red: 
 

1. Usvajanje dnevnog reda 
2. Usvajanje Zapisnika sa 72. sjednice IO-a 

3. Registracije natjecatelja 2018. i tajnički poslovi 
4. Nova pravila o zaštiti podataka 

5. Aktualna situacija u sustavu natjecanja 
6. Kalendar natjecanja za 2018.  

a. Pre-O Prvenstvo Hrvatske 

b. Sprint štafeta 
7. Reprezentacije 

8. Kandidatura OK Vihor za SEEOC/SEEMOC 2020. godine 
9. Razno 

 
 

 
 

 
Tomislav Kaniški otvorio je sastanak. 
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1. Usvajanje dnevnog reda 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 

2. Usvajanje Zapisnika sa 72. sjednice IO-a 

Zapisnik sa 72. sjednice IO-a je jednoglasno usvojen. 
 

3. Registracije natjecatelja 2018. i tajnički poslovi 
Dopredsjednik obavještava IO da su tajnički poslovi u zaostatku zbog 

opravdanih privatnih obveza tajnice. Predlaže da se razmisli o izboru 
novog tajnika, ali sadašnja tajnica mora do kraja odraditi registracije 

i srediti arhivu Saveza. 
Ivo Tišljar predlaže pojednostavljenje procesa registracije, kroz online 

sustav. Lino Legac je telefonski potvrdio da će za iduću godinu 
implementirati traženi način prijave. 

S novim sustavom registracije dodjeljivati će se i novi registarski 
brojevi za natjecatelje. 

 
4. Nova pravila o zaštiti podataka 

Dopredsjednik izjavljuje da je odrađena prva faza GDPR-a. Druga faza 

je analiza rizika kategorija obrade podataka. Treća faza je definiranje 
pravila i politika privatnosti. 

Od natjecatelja prikupljati će se samo ime, prezime, datum rođenja, 
klub i kategorije po disciplinama, a domovnice više neće biti potrebne. 

Ime, prezime i klub su javni podaci u rezultatima natjecanja i njih nije 
moguće brisati niti su predmet GDPR-a. 

Uz rezultate, javni podaci su i foto/video materijali. 
Četvrta faza će se odraditi do sljedećeg sastanka IO. 

 
5. Aktualna situacija u sustavu natjecanja 

Dopredsjednik kaže da je OK Vihor trebao poslati dopis da se utrka 
Ačkov kup prebacuje na novi teren zbog uništene šume. Damir Gobec 

kaže i da nisu organizirali Pre-O utrku zbog spriječenosti organizatora 
te će pokušati napraviti utrku u drugom terminu. 

Damir Gobec kaže da na sprint natjecanju u Varaždinu nije bio 

osiguran WC i nije bilo ciljnog koridora. Na TempO natjecanju ljudi na 
kontrolama nisu bili dovoljno educirani o pravilima te su u nekim 

slučajevima natjecateljima nehotice odavali informacije o položaju 
zastavice. 

Damir Gobec dodaje i da su na dugim stazama u Varaždin Bregu neke 
kategorije imale prekratke ili predugačke staze. Ž14 i Ž45 imali su 

istu stazu, što je neprimjereno. Starije kategorije moraju imati kraće, 
ali tehnički teže staze. Dogovoreno je da će se za iduću sezonu u 

Pravilniku modificirati i pojasniti tehnička gradacija staza. 
 

6. Kalendar natjecanja za 2018. 
Dopredsjednik kaže da je predložen Pre-O PH na utrci JaSam O-

Summer Cup na Japetiću. Izvjestio je IO i o prijedlogu OK Brežice o 
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održavanju PH u sprint štafeti u Brežicama 21. listopada. Oba 

prijedloga su jednoglasno prihvaćena. 
 

7. Reprezentacije 

Dopredsjednik je izjavio da prijave za reprezentacije i utrke idu po 
planu. U petak se nastupa na Alpe Adria natjecanju, u svim 

kategorijama imamo bar jednog natjecatelja. Sve je spremno i za 
EYOC u Bugarskoj.  Damir Gobec izjavljuje da će on voditi 

reprezentaciju zbog odsutnosti voditelja reprezentacije. 
Tomislav Kaniški elaborira izvještaj od reprezentacije koje je poslao 

Tomislav Varnica. Izvještaj s ETOC prihvaćen je jednoglasno. 
 

8. Kandidatura OK Vihor za SEEOC/SEEMOC 2020. godine 
Damir Gobec elaborira kandidaturu OK Vihor za organizaciju 

SEEOC/SEEMOC natjecanja 2020. godine te IO načelno daje podršku 
za kandidaturu. OK Vihor mora ispuniti sve potrebne pretpostavke. 

 
9. Razno 

Ivo Tišljar dostavio je rezultate Pre-O kupa 2017. 

 
 

 
Sjednica je završila u 19.45. 

 
 

 
Zapisnik vodio: 

Ivan Šeperić-Grdiša 

    Hrvatski orijentacijski savez 
 

dopredsjednik 
Tomislav Kaniški 

 


